
Sundhedsudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 28. februar 2022

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Samrådsspørgsmål Y
Vil ministeren redegøre for, hvorfor man ikke oplyser forbrugerne om, hvor farligt ethanol 
er, og hvad ministeren konkret vil gøre for, at oplysningerne kommer ud til forbrugerne? 
Er ministeren enig i, at når myndighederne forlanger, at man skal bruge et bestemt 
produkt, uanset om det er sundhedsvæsnet eller i øvrigt, så har myndighederne en 
oplysningspligt, og at denne ikke er ikke overholdt i henhold til Det Europæiske Kemika-
lieagenturs (ECHA) vurdering af ethanol? Hvorfor skal SSI - og ikke Miljøstyrelsen der 
har kompetencerne og kendskab til alle midler - bestemme, hvad der skal godkendes og 
bruges af desinfektionsmidler i sundhedssektoren?
Der henvises i øvrigt til SUU alm. del – spm. 429-443.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Hans Christian Schmidt (V).

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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